
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2019-06-19 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet. 

 

§ 2 Mötets justerare 

Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott. 

 

§ 3 Emelie gick igenom handlingsplan mot mobbing, kränkande och diskriminerande 

behandling som sedan fastställdes och kommer att skickas in till High Five. 

Vi kom också fram till att vi behöver jobba igenom och ev uppdatera vår värdegrund. 

 

§ 4 Spelarkontrakt inför kommande säsong fastställdes.  

 

§ 5 Nytt avtal har tecknats med Stadium, Pär informerade om det. 

Malin och Jenny har träffat Stadium har fastslagit nya matchtröjor, träningströjor, m.m samt 

även hur kläderna ska märkas. 

Stadium vill delta i en föreningsdag och vill att vi sätter ett datum för detta så snart som 

möjligt. Förslag fredag 20 september. Jenny meddelar detta till Olle Hallström samt bokar A-

hallen på Sporthallen. Pär kollar upp fotograf för denna kväll.  

 

§ 6 Tomas gör en kallelse till årsmötet och lägger ut den på vår hemsida samt utskick till 

medlemmarna. Årsmötet ska ske 18 augusti. Plats är inte bestämt ännu. 

  

§ 7 Pär drog igenom utfall för vår budget för föregående år. 

 

§ 8 Mötet avslutades 

 

 

 

 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot  Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 

 

 

________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Tomas Scott Mötets justerare, Jenny Wallin 


